

Make My Trip - Terms & Conditions	شروط وأحكام عرض MakeMyTrip
<ul style="list-style-type: none"> This is a limited time offer and will run during select dates between 01 Oct 2025 and 30 November 2025. This offer is only applicable for Al Hilal Bank Mastercard Card customers. Al Hilal Bank Mastercard Cardholders can get up to 15% discount on airline tickets and hotel bookings made through (MMT) MakeMyTrip website or Mobile app. 	<ul style="list-style-type: none"> يسري هذا العرض لفترة محدودة من 1 أكتوبر حتى 30 نوفمبر 2025. يقتصر هذا العرض على متعاملين ماستركارد من مصرف الهلال فقط. يمكن لحاملي البطاقات ماستركارد من مصرف الهلال الحصول على خصم يصل إلى 15 % على تذاكر الطيران وحجوزات الفنادق عند إجراؤها عبر الموقع الإلكتروني أو تطبيق MakeMyTrip.
<ul style="list-style-type: none"> Airline Tickets Discount: 15% discount up to AED 150 on a minimum spend of AED 500 or more. Plus, customers would get 15% cashback up to AED 150 in their MakeMyTrip wallet for future use. 	<ul style="list-style-type: none"> خصم تذاكر الطيران: خصم بنسبة 15 % بما لا يتجاوز 150 درهم عند إنفاق حد أدنى يبلغ 500 درهم أو أكثر، كما سيحصل المتعاملون على استرداد نقدى بنسبة 15 % بما لا يتجاوز 150 درهم توعده في محفظة MakeMyTrip ويمكن للمتعاملين استخدامها مسبقاً.
<ul style="list-style-type: none"> Hotel Bookings Discount: 15% discount up to AED 500 on a minimum spend of AED 200 or more. Plus, customers would get 15% cashback up to AED 500 in their MakeMyTrip wallet for future use. 	<ul style="list-style-type: none"> خصم حجوزات الفنادق: خصم بنسبة 15 % بما لا يتجاوز 500 درهم عند إنفاق حد أدنى يبلغ 200 درهم أو أكثر، كما سيحصل المتعاملون على استرداد نقدى بنسبة 15 % بما لا يتجاوز 500 درهم توعده في محفظة MakeMyTrip ويمكن للمتعاملين استخدامها مسبقاً.
<ul style="list-style-type: none"> To avail the discount offer, customers need to enter a specific promo code at the checkout and make payment with their Al Hilal Bank Mastercard Card. The offer is not valid in conjunction with any other discount offer or promotion. The discount offer can be used once per customer. Al Hilal Bank reserves the right to cancel the offer at any time without disclosing any reason to the Cardholder. The Bank reserves the right to amend, withdraw, or supplement these Promotion Terms at any time, by providing notice in accordance with applicable laws and regulations. 	<ul style="list-style-type: none"> للاستفادة من هذا العرض، يجب على المتعاملين إدخال رمز ترويجي محدد عند الدفع، والدفع باستخدام بطاقتهم ماستركارد من مصرف الهلال. لا يمكن الاستفادة من العرض في الوقت نفسه مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر. يمكن لكل متعامل الاستفادة من هذا العرض مرة واحدة. يحق لمصرف الهلال إلغاء العرض في أي وقت كان دون إبلاغ حامل البطاقة بالأسباب. يحتفظ المصرف بالحق في تعديل أو إلغاء أو إضافة شروط وأحكام للعرض في أي وقت كان، مع إشعار المتعاملين وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها.

Al Hilal Bank PJSC is licensed and regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates and by the Securities and Commodities Authority under license 601035, to practice the activity of Promotion.